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Bilder från två vackra platser, som vi besökt i sommar. Den till vänster kommer från Erikheden. Den är tagen 
bakom huset där det går en bäck över tomten. Bäcken omges av vackra planteringar. Hela fastigheten hålls 
efter och är mycket välskött.  
Bilden till höger är tagen vid Nedre Fall. När man står och blickar ut över nejderna, inser man hur högt man 
egentligen befinner sig och att det är en njutbar plats man står på.  

 

 

 



 

Styrelsen för Ovansjö Bygdeförening får härmed avge följande 
berättelse för verksamhetsåret 2023. 

Styrelsen. 
Styrelsen har under året bestått av: 
Ordförande: Tommy Sunnanängs, Kassör: Ingrid Svanberg, Sekreterare: Mats Fallbäcken,  
Ledamöter: Tage Bengtsson, Sonja Haugen Svedbo och Lena Fallbäcken. Suppleanter: Karin 
Danielsson och Andreas Kindberg. 

Möten. 

Styrelsen har under året haft sex stycken sammanträden (årsmötet inräknat). SIT-Gruppen,  
(Sonja, Ingrid och Tommy) har haft en verksamhetsledande roll med 48 st. möten under året. 

Revision. 
Revisor har varit Anna-Karin Hallgren och revisorssuppleant Inga Jansson. 

Valberedning. 

Ledamot i valberedningen har varit Andreas Kindberg. 

Ekonomi. 

Framgår av den rapport, som kassören sammanställt. 

Medlemmar. 

Föreningen har under året haft 175 st. medlemmar. 

Föreningens verksamhet 
Stranna-Projektet 
Verksamheten under året har liksom fjolåret dominerats av vårt pågående Stranna-projekt. 
Vi har ändå hunnit med några andra aktiviteter bl.a. Sysslebäcks marknad, Säterrunda och 
Syssle-träffen. Dessa träffar har kompletterat Stranna-projektet då vi på träffarna alltid sett någon 
från Stranna, som vi kunnat fotografera eller få uppgifter av. 
Under året har vi gjort:  
13 st dokumentationsresor till Stranna,  
haft 13 träffar med Stranna-folk på vårt kontor, 
3 st. Stranna-träffar med stora gruppen i Piltz-salen och  
3 st. träffar med Bok-gruppen, 
+ alla timmar på kvällar och helger i våra hemma-kontor. 
Projektet har finansierats med bidrag ur landsbygdspotten. Vi räknar med att projektet skall 
avslutas under 2024. 

 



Övrig verksamhet. 

Januari – Blev vår säterbok nominerad till årets hembygdsbok i Sverige. Det blev ingen vinst men 
ändå ett hedersomnämnande till boken. 

27 maj – Stranna Folkets Hus, träff och dokumentation med Stranna-folk. 

30 juni – Fick vi bokleverans av Folket i Bild del 1 och 2.  

15 juli – Forsens dag vid Strängsforsen. Vi deltog med bokförsäljning och fotografering, 

22 juli – Fick vi vår nya skylt uppsatt på väggen av Andreas. 

30 juli – Säterrunda på Sandsätern. Vi deltog och bjöd på Kaffe. 

4-5 augusti – Sysslebäcks marknad. Sedvanligt deltagande, bokförsäljning 

16 augusti – Invigning av Petter i Boas plats i Höljes. Träff med mycket folk och tillfälle 
till mycket fotografering. 

25 september – Hade vi besök på kontoret av Malin Lindh (Landsbygdsstrateg i kommunen) 
och Evelina Nilsson (Kommunens kulturchef). 

4 november – Syssleträffen, som vanligt mycket folk. Vi sålde böcker och rekordmånga 
medlemskort, visade fotoutställningen Näringsidkare i Sysslebäck under 1900-talet. 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

I januari nåddes vi av beskedet att vår styrelsesuppleant, från föreningens början, Eva-Barbro 
Anderson gått bort. Eva-Barbro var alltid med på våra styrelsemöten. Hon bidrog med foton och 
berättelser, främst till vår första bok Ovansjöbygden – från Vingäng till Tåsan, där hon gjorde 
bokillustrationer. Eva-Barbro är nu föreningens första hedersledamot. 

Bilder från verksamhetsåret. 

 

 

 

 

 

 

Stranna Folkets Hus 27 maj. Sonja och Ingrid dokumenterar med Per Åslund Kvarnåsen. 

 



 

Trevlig samvaro på Sandsäterns sätervall den 30 juli 2023. 
I samarbete med A. Anderssons donationsgrupp ordnade vi säterrundan och bjöd på kaffe. 

 

Höljes den 16 augusti 2023 – Invigning av Petter i Boas plats. 
Mycket folk samlades den dagen. Det var tal av olika personer som haft någon anknytning  
till Petter. Det var olika serveringar, kolbullestekning, flera serveringsplatser så man kunde sitta ner 
och äta och prata – perfekt tillfälle för oss till fotografering och dokumentation. 



 

 

 

 

 

 

 

Bokleverans 30 juni. Familjen Erik Karlstam              Landsbygdsstrateg Malin Lindh och  kommunens 
och Andreas Kindberg fixade lätt in över ett             kulturchef Evelina Nilsson besökte oss på 
halvt ton böcker.                                                             kontoret den 25 september. 

Övrigt 

Gåvor. 
- Från Gärdet Slättne Sa nr 62 har vi genom Pär Jakobsson Ransby fått en gammal inglasad tavla 
som vi tror föreställer Marit  Bengtsdotter ( 1815-1883). Hon var ingift i Larsgården Gunnneby. 

-Från Ivar Jönssons dödsbo,  genom Eva Magnusson har vi fått en kasse med div. handlingar, 
tidningsurklipp och en tavla gjord av Arvid Dalborg  Dalslund Skyllbäck. 

Vi tackar våra medlemmar, sympatisörer och bokköpare för det gångna året. 

 

Sysslebäck den 18/1-2024 

 


